
Pan Jacek Piorunek: „Przed kilkoma dniami dyrektorzy Woj. Zarządu 

Melioracji wizytowali swoje przedsięwzięcia nad jeziorem Rajgrodzkim. 

Chodzi tu o budowę infrastruktury w okolicy kanału Czarnowiejskiego. 

Jest tam jeszcze jeden wał ochronny tego zbiornika wodnego, który w 

niedługim czasie może ulec przerwaniu i może to spowodować wylanie 

jeziora do lasu. W związku z tym, iż przewidywana jest korekta RPO, 

chciałbym uzyskać odpowiedź na pytanie, czy jest szansa na znalezienie 

środków na ten cel, czy jest to realne i czy takie działania są 

podejmowane?” 

 


